

**No. 32439**

---

**AUSTRIA  
and  
POLAND**

**Agreement on equivalences in higher education (with annexes). Signed at Vienna on 23 January 1995**

*Authentic text: German and Polish.*

*Registered by Austria on 23 January 1996.*

---

**AUTRICHE  
et  
POLOGNE**

**Accord concernant les équivalences dans le domaine de l'enseignement supérieur (avec annexes). Signé à Vienne le 23 janvier 1995**

*Texte authentique : allemand et polonais.*

*Enregistré par l'Autriche le 23 janvier 1996.*

[TRANSLATION]

AGREEMENT<sup>1</sup> BETWEEN AUSTRIA AND POLAND ON EQUIVALENCES IN HIGHER EDUCATION

---

*Not published herein in accordance with article 12 (2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.*

---

<sup>1</sup> Came into force on 1 January 1996, i.e., the first day of the third month following the month in which the Contracting Parties had notified each other (on 19 April and 23 October 1995) of the completion of the internal requirements, in accordance with article 7.

[TRADUCTION]

ACCORD<sup>1</sup> ENTRE L'AUTRICHE ET LA POLOGNE CONCERNANT LES ÉQUIVALENCES DANS LE DOMAINE DE L'ENSEIGNEMENT SUPÉRIEUR

---

*Non publié ici conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.*

---

<sup>1</sup> Entré en vigueur le 1<sup>er</sup> janvier 1996, soit le premier jour du troisième mois ayant suivi le mois au cours duquel les Parties contractantes s'étaient notifiées (les 19 avril et 23 octobre 1995) l'accomplissement des formalités internes requises, conformément à l'article 7.